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Wachtebeke,  17 februari 2017,  

 

Geachte, 

 

Namens de N-VA-afgevaardigden in de gemeenteraad van Wachtebeke wensen we volgende  vragen 

toe te voegen aan de agenda van de gemeenteraad van februari 2017:  

 

Vraag 1  : STAVAZA wijziging buurtweg Wildestraat/Muishoeken  - Bosstraat 

 
In de gemeenteraad van april 2014 hebben we het herstel van de voetweg tussen de Wildestraat en 

de Bosstraat geagendeerd.   

Ik citeer uit de motivatie van 2014  : “Deze officiële voetweg maakt deel uit van het netwerk van 

trage wegen.   Het is intussen al meer dan een jaar dat  de doorgang en het gebruik van deze 

voetweg  werd  belemmerd. Nu blijkt  dat deze voetweg recentelijk ook werd verlegd. 

Paaltjes van het ‘trage wegen’- netwerk werden eveneens verplaatst. Deze eenzijdige 

wijziging  van de voetweg  is nooit het voorwerp geweest van een beslissing van de 

gemeenteraad. Als gemeenteraad kunnen we niet aanvaarden dat burgers het  recht in eigen 

handen nemen. Om een voetweg te wijzigen moet de wettelijk voorgeschreven procedure 

worden gevolgd. Pas na een eventuele goedkeuring door alle bevoegde instanties mag een 

voetweg worden gewijzigd. “ 

Ons agendapunt werd weggestemd omdat er geen zogenaamd geen probleem was.   Alle 

bevoegde instanties waren akkoord met de wijziging van het traject.     

De wijziging van de buurtweg werd echter niet goedgekeurd door de provincie.    In die 

omstandigheden lijkt het niet meer dan normaal dat de oude situatie wordt hersteld wat 

neerkomt om het herstel van de oorspronkelijke buurtweg.  Je kan een inbreuk immers niet 

eeuwig laten aanslepen in de hoop dat het vanzelf zal verdwijnen.  Is het gemeentebestuur 

van plan om hier de nodige acties te ondernemen ten opzichte van de eigenaar van de 

gronden waarop de buurtweg ligt ?  

Vraag 2 : nieuwe fietsbrug over Langelede ? 
 

Klopt het dat er plannen zijn om een nieuwe fietsbrug over de Langelede te bouwen om de 

Muishoeken met de Cornilstraat te verbinden ?   Indien ja, zal dit een financiële bijdrage van 

de gemeente vragen ?  Zou dergelijke fietsbrug ook nodig zijn moest de buurtweg 

Muishoeken-Bosstraat er nog zijn ?   Dan zou het immers mogelijk zijn om op een veilige 

manier de Langelede te kruisen via de brug aan het einde van de Bosstraat.   Over de oude 

buurtweg kon je immers fietsen tussen de Bosstraat en de Muishoeken, over het nieuwe 

traject is fietsen bijzonder moeilijk.   



Vraag 3 : inventaris intercommunales, bedrijven en andere organisaties met vertegenwoordiging 

politieke mandatarissen Wachtebeke 

 

Het is niet onze ambitie een polemiek over vergoedingen aan Wachtebeekse politici op gang 

te brengen.  We hebben er vertrouwen in dat het aantal cumuls en de hoogte van eventuele 

vergoedingen geen buitensporige proporties aannemen.    

Maar het zou wel verhelderend zijn om eens een overzicht te krijgen van alle 

intercommunales, bedrijven en andere organisaties waar we een politiek mandataris 

afvaardigen.  Kan je daarbij ook aangeven welke mandaten betalend zijn en wat de 

vergoedingen zijn voor die mandaten ?  

 

Vraag 4 : kruispunt Catharinastraat - Ramonshoek  
 

We maken ons zorgen over de evolutie van dit dossier.   Het is en blijft een bijzonder 

gevaarlijk kruispunt voor fietsers die uit Overslag komen en geconfronteerd worden met 

auto’s die plots uit de Catharinastraat komen.  Geen van onze beide voorstellen werden 

weerhouden.  Voorstel 1 was een spiegel.  Voorstel 2 was het installeren van 

eenrichtingsverkeer in de Catharinastraat in de richting van de parallelweg.   De actueel 

voorgestelde asverschuiving zal het belangrijkste risico niet wegwerken maar integendeel 

versterken.   Mogen we dan ook voorstellen om eerst met een proefopstelling te werken ?  

En indien dat niet werkt: zal U onze alternatieven  a.u.b. terug in overweging  nemen ?  

Vraag 5: toekomstige status Axelsvaardeken  

 

De voorgestelde asverschuiving op het kruispunt Catharinastraat-Ramonshoek wil het 

verkeer vanuit Overslag maximaal richting Axelvaardeken pushen in plaats van de 

Stationsstraat.   Wat zullen de snelheidslimieten zijn in Axelsvaardeken ? Is dat 70 of 50 

km/h of wordt het een gemengde oplossing omwille van de fietssnelweg halverwege 

Axelsvaardeken ?  

 

Vraag 6 : instappen Waas Zorgbedrijf ja of nee ? 
 
Gaan we instappen of niet ?  Indien niet, waarom niet ?   Indien ja, welke zijn de 
voornaamste motieven (of baten) waarom we instappen ?  
 
Vraag 7 : werken door gemeentepersoneel ten behoeve van particulieren  
 
Klopt het dat het gemeentepersoneel van de technische dienst nu en dan ook opdrachten 
krijgen (of uitvoeren) die eigenlijk te laste zijn van particulieren ?  Enkele voorbeelden : 
hagen scheren, takken afzagen, graven reinigen.    Indien ja, wat zijn de motieven om dit te 
doen ?  Worden de kosten dan doorgerekend via facturatie aan de betrokken particulieren ?    
 
Vraag 8 : duurtijd werken Ramonshoek & omleidingstrajecten 
 
We maken ons zorgen over de eventuele duur van deze werken met aanzienlijke 
omleidingen.   De onnodig lange duur om de brug over de expresweg aan te leggen zit nog in 



het collectieve geheugen van alle inwoners van Overslag.   In welke mate voorziet het 
latenboek clausules om de duur van de werken tot een strikt minimum te beperken ?  
 
Namens de N-VA vertegenwoordigers in de gemeenteraad  

Rudy Vande Velde,  Ireen De Pauw en Sabine De Frenne 


